

UiO Psykologisk institutt

Innkalling til årsmøtet til programutvalget for profesjonsprogrammet i psykologi

Fra: Jakob Øvnsen Aanderaa (leder)

Til: Programutvalget, SVSU-representant, programrådsrepresentant og instituttstyrerepresentant

Kopi: Fagutvalget, Leder for PUBAMA

Dato: 21.09.23

V = Vedtakssak

O = Orienteringssak

D = Drøftingssak

Møtedato: 26. september 2023.

Møtetid: kl. 12:15 – 14:00

Møtested: Foreningsrommet i Børrestuveien 3

V-Sak 23/24-012: Valg av ordstyrer og referent

V-Sak 23/24-013: Godkjenning av innkalling og saksliste

V-Sak 23/24-014: Godkjenning av referat

O-Sak 23/24-015: Orientering fra PU-leder/nestleder

Saksbehandler: *Jakob Øvnsen Aanderaa (leder)*

O-Sak 23/24-016: Informasjon fra Fagutvalget

Saksbehandler: *Jakob Øvnsen Aanderaa (leder)*

O-Sak 23/24-017: Informasjon fra Programrådet

Saksbehandler: *Karl Bakke Nordlie (programrådsrepresentant)*

O-Sak 23/24-018: Informasjon fra Instituttstyret

Saksbehandler: *Alexandra Victoria Veum Sørhoel (instituttstyrerepresentant)*

O-Sak 23/24-019: Informasjon fra Studentutvalget ved Det samfunnsvitenskapelige fakultet

Saksbehandler: *Thea Elisabeth Øen (SVSU-representant)*

D-Sak 23/24-020: Forventninger, møteregler, studentdemokratiopplæringsworkshop og møteplan

Forventninger

Programutvalget skal representere studentene på profesjonsprogrammet. For at PU skal gjøre en best mulig jobb er jeg ute etter å kartlegge hva de ulike representantenes forventninger er til dette året. Reflekter gjerne over disse forventningene i forkant.

- Hva forventer studentene av PU?
- Hva forventer dere av dere selv?
- Hva forventer dere av leder og nestleder?
- Hva forventer dere av programrådsrepresentant?
- Hva forventer dere av instituttstyrerepresentant?
- Hva forventer dere av SVSU-representant?
- Hva forventer dere av Fagutvalget?
- Hva forventer dere av samarbeidet med ledelsen?

Møteregler

For at PU skal jobbe på en god måte er vi avhengig av at vi skaper et godt debattklima, samtidig som vi holder et tidsskjema.

- Hvilke møteregler skal vi ha for perioden?

Studentdemokratiopplæringsworkshop

Alle på PSI har som mål å tilby den best mulige psykologutdanningen som er mulig å tilby, faglig og sosialt. For at vi skal få til det er vi avhengig av de som har best kompetanse på å gå utdanningen, vi studentene, kommer med gode tilbakemeldinger på hvordan studiet er. Dette starter med at vi i PU har god kontakt med de studentene vi representerer. Deretter må vi i PU klare å formidle denne informasjonen til PU, og tilbake på kullene. Derfor ønsker jeg at vi diskuterer:

- Hvordan formidler vi informasjon fra studentene til PU og tilbake på en best mulig måte?

Jeg kommer også til å gå gjennom organisasjonsstrukturen på PSI, SV og UIO, og hvordan vi har mulighet til å påvirke på ulike ledd.

Møteplan

På bildet under ser dere forslag til møteplan for høsten. Dette er kun et forslag!

For Vibeke (utdanningsleder) passer dialogmøtene på disse datoene:

- Tirsdag 26. september fra kl. 13:00 til kl. 15:00
- Tirsdag 31. oktober fra kl. 12:15 til kl. 14:00
- Mandag 4. desember fra kl. 12:15 til kl. 14:00 eller onsdag 6. desember fra kl. 12:15 til kl. 14:00

Uke	Tirsdag er en	PU-møte	Dialogmøte	Feedbackhour med PUBAMA	Annet
36	5.september	Onsdag 6.september			
37	12.september			Onsdag 13.september kl11-13	
38	19.september				
39	26.september	Møte			
40	3.oktober		Dialogmøte		
41	10.oktober				
42	17.oktober	Møte		Fredag 20.oktober kl.11-13	
43	24.oktober				
44	31.oktober		Dialogmøte		
45	7.november				
46	14.november	Møte		Fredag 17.november kl.11-13	
47	21.november				
48	28.november	Møte			
49	5.desember		Dialogmøte	Fredag 8.desember	

Feedbackhour med PUBAMA er et samarbeidsprosjekt der leder/nestleder står på stand utenfor Aud4 for å ta imot tilbakemeldinger fra studentene og opplyse om arbeidet vårt.

D-Sak 23/24-021: Arbeid med vedtekter

Saksbehandler: *Jakob Øvensen Aanderaa (leder)*

Det er flere år siden [vedtektene til PU](#) har blitt oppdatert. Det er på tide med en gjennomgang av både våre vedtekter og [vedtektene til Fagutvalget](#). Dette er et arbeid som bør gjøres samtidig og grunnarbeidet bør gjøres i en arbeidsgruppe. Arbeidsgruppen vil bli ledet av leder/nestleder og vil kun jobbe med å lage et forslag til nye vedtekter som legges frem for PU og FU. Tentativ plan er at arbeidsgruppen skal ha klart et forslag til neste PU-møte tirsdag 17.oktober. Arbeidsgruppen bør bestå av to til tre personer i tillegg til leder/nestleder.

D-Sak 23/24-022: Arbeid med langsiktige mål

Saksbehandler: *Jakob Øvensen Aanderaa (leder)*

For at studentene skal ha bedre gjennomslagskraft og mulighet til å påvirke studiehverdagen vår kan det være nyttig å ha noen prioriterte mål som PU kan jobbe med over tid. Dette gjør det lettere for representantene å ta det med seg i sine organer. For å få gjennomslag så må vi i noen tilfeller jobbe proaktivt over flere år. Derfor ønsker jeg at PU skal starte prosessen med å bli enige om noen prioriterte saker. s

Forslag til hva slike saker kan være er:

- Opptak av forelesninger
- Legge ut PowerPoint i forkant av forelesning
- Mer praksis
- Tidligere praksis
- Mer arealer på PSI til studentene

D-Sak 23/24-023: Verdensdagen for psykisk helse 10.oktober

Saksbehandler: *Jakob Øvensen Aanderaa (leder)*

Ledelsen har spurt Fagutvalget om studentene vil bidra med markering av verdensdagen for psykisk helse. Vi har blant annet blitt tildelt 49 gavekort på 200 kr på Kaffebrenneriet som vi kan bruke.

- Er det noen som har lyst til å bidra?

- Har noen et forslag til hvordan vi kan bruke gavekortene?

O-Sak 23/24-024: Arbeidslivsdagene på Samfunnsvitenskapelige fakultet

Saksbehandler: *Jakob Øvensen Aanderaa (leder)*

Se vedlagt infoskriv.

D-Sak 23/24-025: Kommunikasjonsplattform for foreninger og studenter for å nå studenter

Saksbehandler: *Lina El-Agroudi (8.semester, har ikke mulighet til å møte)*

D-Sak 23/24-026: Plakatkaoset på PSI

Saksbehandler: *Lina El-Agroudi (8.semester, har ikke mulighet til å møte)*

D-Sak 23/24-027: Vitnemålsseremoni

Saksbehandler: *Victoria Frithjofsen Jansen (4.semester)*

D-Sak 23/24-028: Saker til dialogmøte 26.september

Saksbehandler: *Jakob Øvensen Aanderaa (leder)*

Det er lurt hvis vi klarer å strukturere og prioritere hvilke saker vi ønsker å ta opp med ledelsen for å best mulig utbytte av møtet.

Sak 23/24-029: Eventuelt

Vennlig hilsen

Jakob Øvensen Aanderaa

Leder for programutvalget for profesjonsstudiet i psykologi

jakoboa@uio.no